
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

17/2015. VFKB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2015. december 8-ai 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Gyuga Mihály, Hermann Istvánné, Przygoczki 

Ferenc, Torma Lajos, Hartyáni László, Süli Ildikó bizottsági tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

  

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 7 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait. Javaslatot tett, hogy melyik napirendi pontokat tárgyalja a 

bizottság, és azok tárgyalási sorrendjére. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a 

módosított napirendről.  

 

A bizottság a módosított napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

247/2015. (XII.8.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága 2015. december 8-ai ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

 2-es jelzésű rásegítő járat vonalvezetés módosítás, többletköltség igény 

2. A Képviselő-testület 2015. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 Az önkormányzati tulajdonú bérlakások 2016. évi üzemeltetése, javaslat a bérlakás-rendszer 

átalakításával összefüggő 2016. évi feladatokra 

3. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

 Mindszenti utcai közútfejlesztés tervismertetése – PARTNER Kft. 

4. A Képviselő-testület 2015. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 A 2016. évi költségvetés előkészítése 

 Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi munkaterve 

 Ebrendészeti feladatok ellátása és ebrendészeti telep üzemeltetése tárgyú, tárgyalásos, 

közbeszerzési értékhatár alatti eljárás lezárásával kapcsolatos döntések 

5.  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása  

 MÁV menetrend módosítás 
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 Arany J. u. 94. szám előtt autóbusz megálló áthelyezése 

 1465 hrsz. területvásárlása 

6.  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

1.       NAPIRENDI PONT:     Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti     

anyagainak a tárgyalása 

 

2-es jelzésű rásegítő járat vonalvezetés módosítás, többletköltség igény 

 

 

Illés Józsefné a KNyKK ZRt. személyszállítási üzletágvezetője elmondta, hogy amikor a testületi 

ülésen itt voltak, akkor volt egy javaslatuk a menetrend módosításra, azt november elejére le kellett 

adni. Azt követően jött, hogy a BorgWarner Kft. szeretné igénybe venni a Mindszenti úti megállót. 

Ezért lett a módosítás, nem is a menetrend, hanem az útvonal, mert sehogy máshogy nem tudják 

érinteni azzal a járattal azt a megállót. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy a jövő évben tervezik a Mindszenti út felújítását, 

van-e arra igény, hogy a szembe lévő oldalon is valamilyen buszöböl kerüljön kialakításra. 

 

Illés Józsefné elmondta, hogy utána kéne számolni, hogy jelent-e valamilyen km változást, ha jelent, 

jelezi fogja. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy ez egy megkeresés a polgármester úr számára, lehetőség 

mérlegelését követően várják a visszajelzést a vonalvezetéssel kapcsolatban. Jelenlegi költségszinten 

970 E Ft-al növekedne a költségtérítés összege. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

248/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

a 2-es jelzésű rásegítő járat vonalvezetés módosításról, többletköltség igényről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága támogatja a 2-es jelzésű rásegítő járat vonalvezetés módosításról, többletköltség igényről 

szóló javaslatot. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Illés Józsefné kérdése az volt, hogy a testület is tárgyalja-e. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy nem kell, mert be tudják a jövő évi költségvetésbe 

építeni. 

 

 

2.    NAPIRENDI PONT:   A Képviselő-testület 2015. december 15-ei ülése előterjesztéseinek  

 megvitatása 
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Az önkormányzati tulajdonú bérlakások 2016. évi üzemeltetése, javaslat a bérlakás-rendszer 

átalakításával összefüggő 2016. évi feladatokra 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy áprilisban vette át a Kft. az 

önkormányzati bérlakások üzemeltetését, az üzemeltetési szerződés határozatlan idejű, de minden év 

decemberben megtervezésre kerül a következő év. Az önkormányzati kiegészítés mértékének a jövő 

évibe tervezett összege az hellyel közel az ideivel megegyező, ezen túl a rendszer átalakítással 

kapcsolatos költségeket is megtervezték, bruttó 7 M Ft értékben. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy két üres lakást említ a beszámoló, azokat nem 

tudják feltölteni, vagy nincs rá igény. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy az idei évben négy ingatlan került 

felújításra, az idei költségvetésbe nem fért be, van jelentkező, januárban beütemezték és minél 

hamarabb hasznosítani szeretnék az ingatlanokat. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy van-e olyan lakó, aki szándékozik a lelépési díj 

fejében elhagyni a lakást. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy az idei évben jóval kevesebben adták el, 

mint eddig, hárman tudtak így elmenni, még egy-két család gondolkozik rajta. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy 19 lakás van, ami ilyen helyzetben van. Vannak a lakók 

között olyanok, akik normális életvitelt visznek ezekbe a lakásokban, és vannak, akik nem ütik meg 

szociális szintet, ami egy lakásvezetéshez megfelelő lenne. Kérdése az volt, hogy hány ilyen lakó van, 

hogy oszlik meg ezek aránya. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy mivel tudják a bent lakók, hogy nekik 

már nem lesz olyan egyszerű a kiürítés, aki korábban hátralékos volt, az most elkezdett fizetni. Itt már 

az a mag maradt meg, ahol 10-en is laknak egy ingatlanban, több generáció, ők nehezebben fognak 

mozdulni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy ezt nem lehet-e kezelni, hogy egy 

tömegszállásjelleggel lakják. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy nem tudják megakadályozni, egyenes ági 

leszármazottak bejelentkezhetnek a lakásba, a felsőbb szintű törvények sem határozzák meg. Ez nem 

életszerű, de nincs eszköz a kezükben. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy tárgyalták a közösségi együttélés szabályait, meg 

lehetne-e nézni, hogy ezen belül lehet-e szabályozni. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy rendeleti szinten meg lehet nézni, meg kell vizsgálni, hogy 

jogilag működik-e. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy nem ért egyet a rendelet szigorításával. A társasházban 

mikor kiadják albérletbe a lakást, a bérlő rokona oda megy fürdeni, és nem fizet vízszámlát. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy az életvitelszerűséget, a vízhasználatot lehet mérni. Ezt 

ellenőrizni kell. 

 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, hogy aki ott lakik, annak valamilyen bejelentkezést kell 

tennie valahol.  
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Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a lakhatáshoz és szociális támogatáshoz 

kell lakcím, a probléma az, hogy van egy adatlap, ami alapján hozzájárulnak, hogy kit szeretnének 

bejelenteni, ezt egészséges határig szokták is engedni, az egyenes ági rokonoknak semmilyen 

adatlapot nem kell kitölteni a bérleti szerződés alapján, ha bizonyítja, hogy egyenes ágbeli rokon, 

akkor is be fogják jegyezni a nyilvántartóba. 

 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, hogy ebben az esetben lehessen szigorítani, hogy mennyit 

engednek bejelentkezni. 

 

Dudás Kinga a Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a törvény nem engedi. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag megköszönte, hogy tovább gondolkoztak a 19 lakáson, megvan a 

szándék városvezetős részéről, hogy a 6-7-et megpróbálják felújítani, az lenne a cél, hogy a 4-5-el 

együtt kompletten kéne megcsinálni.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

249/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

„Az önkormányzati tulajdonú bérlakások 2016. évi üzemeltetése, javaslat a bérlakás-rendszer 

átalakításával összefüggő 2016. évi feladatokra” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzati tulajdonú bérlakások 

2016. évi üzemeltetése, javaslat a bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 2016. évi feladatokra” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

3.         NAPIRENDI PONT:   Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti    

 anyagainak a tárgyalása 

 

Mindszenti utcai közútfejlesztés tervismertetése – PARTNER Kft. 

 

Busz Tamás a Partner Kft.-től kivetítő segítségével részletesen ismertette a tervezési projektet. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a Mindszenti utca 6 m-es sávval folytatódna a 

Mester úttól kifelé, nem lehetne-e a teljes hossza 7 m, a Mester utca csatlakozó része is ott van, meg a 

buszöböl, ez a rész nagyobb terhelésű, a GE-hez is sok kamion jön, ezen a szakaszon el lehetne 

gondolkodni, hogy javíthatna–e ez a forgalmi helyzeten. 

 

Busz Tamás elmondta, hogy a buszöböl kiváltása során kijött, hogy a BorgWarner irányába nem lehet 

eltolni, csak egyoldalú szélesítés lehet a GE-nél. Technológiában és pénzben jelentene mást, nem 

indokolt, hogy elbontsák a jelenlegi burkolatot, de ha szélesíti, nem lesz homogén, fél méter 

beférhetne. Ha a teljes hosszt nézik, nem fogja érinteni a kétoldali burkolatot.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy két indok van, egyrészt az útépítésben az egyszerű 

műszaki tartalom, illetve a közvilágítás kiváltás elhagyása. 
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Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy erre a szakaszra kerékpárút felfestés 

megtörténhetne-e, és ahol a legmélyebb pont van, ott a kamionoknak parkolót terveznek-e. 

 

Busz Tamás elmondta, hogy nem terveztek parkolót, kiemelt szegélyt terveznek oda. A kerékpárúttal 

kapcsolatban hely a járda és a garázssor között lehet, a tervezett forgalmi sáv szélesség nem ad 

lehetőséget a kerékpárút felfestésre, kerékpáros nyomot rá lehet festeni.  

 

Németh Gábor alpolgármester kérdése az volt, hogy mik a költségek a műszaki tartalom alapján. 

 

Busz Tamás elmondta, hogy elkészítették a tervezői költségbecslést, 2015-ben nőttek az aszfalt árak. 

A csatornaépítési, vízépítési része 15 M Ft, a bontás is egy jelentősebb tétel.  

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy a mart aszfalt a jövőben hasznosítható lesz-e. 

 

Busz Tamás elmondta, az a gond vele, hogy fagyállósági minősítést nem lehet szerezni rá, de az 

útalapot töltésnek lehet használni.  

 

Németh Gábor alpolgármester kérdése az volt, hogy ebben benne van-e a járda. 

 

Busz Tamás elmondta, hogy a járdának 4 és fél M Ft az aszfalt költsége.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a Bokodi útnál sok kamion megáll, tartalék 

parkoléként funkcionálhatna-e, azt a részt is leburkolhatnák.  

 

Busz Tamás elmondta, hogy az a szakasz ott meg fog emelkedni 10-15 cm-el, ha meg akarja tartani, 

arra a felületre kb. 8 cm aszfaltot kéne tenni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy ez növelheti-e az út használati értékét. 

 

Busz Tamás elmondta, hogy ez egy beruházói döntés, hogy belefér-e a költségvetésbe, de szolgáltatás 

szintjén nyilván többet jelent egy parkolási lehetőség. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a 6 m szélességű szakasznál 3-4 kandeláber lehet, 

azok áthelyezése nem nagy tétel. Egy utat több évre építenek, azt támogatná, hogy bővítsék meg 7 

méterre.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a szakmai egyeztetésen közösen állapították meg, 

hogy az a kamionparkoló rész nem egy kardinális kérdés. Nem kell elbontani, meg lehet hagyni akár 

azzal opcionálisan, hogy egy következő fejlesztéssel ott bármit ki lehessen alakítani. A 7 m-es 

szélesítés is opcionális kérdés, ezzel a költségvetéssel és műszaki tartalommal, ha sikerül megcsinálni, 

örülni fognak. A Mester utcától kifelé eső rész burkolat felújítását el is lehet hagyni, annak a résznek 

csak a csapadékvíz elvezetésével van a gond. Meggondolandó, hogy a Szent Borbála utcáig történő 

továbbtervezés milyen paraméterrel történjen. Most elhagyná a Mester utcai szakaszt és javasolta, 

hogy a többit csinálják meg rendesen, ha 225 M Ft-tal beköltségeli a kivitelező, az nagyon jó ár. Az 

elsődleges cél az volt, hogy az idén lefolytassanak egy közbeszerzési eljárást a kivitelezésre, hogy 

lássák, 2016-ban mivel kell számolni a költségvetésben. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, a költségvetésnél spórolni lehet a kamionparkoló 

kialakításával kapcsolatban, azon a költségen valami nagyobb területet kéne fejleszteni. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a kamionparkolóval kapcsolatban valamilyen üzleti vállalkozást 

kéne pozícióba hozni. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a Mester úti szakaszig nézzék meg a költségvetésben a 7 

m-es szélesítés lehetőségét. 
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy amikor idejön a kamionos, és nem tudja, merre menjen, 

ott lát egy leálló részt, ott meg tudja nézni. Megvan az alaptest, ez az egész terület kialakítható lenne. 

 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, hogy két kamionnak helyet adna, azt esetleg be lehetne 

költségeltetni. Kérdése az volt, mi a tervező véleménye erről. 

 

Busz Tamás elmondta, hogy nem tenne oda parkolót. 

 

Komjáthy László a Partner Kft.-től javasolta, hogy alkosson a bizottság véleményt, hogy akarja-e, 

és amikor lefolyt a közbeszerzési eljárás, a számok tükrében látják, milyen költségek lesznek. Akkor 

vissza lehet térni rá, hogy egy süllyesztett szegélyt építenének, rétegaszfaltot rá lehet húzni, ez 2-3 M 

Ft lenne. Véleménye szerint ha idejönnek a kamionok, az ipari parkban álljanak meg. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy abban kéne döntést hozni, hogy a módosítási 

javaslatot fogadják el, és utána a műszaki tartalmat. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a jelenleg meglévő parkolásra alkalmas szakaszon a kivitelezés 

során parkoló vagy leálló alakuljon ki.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a javaslatról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 3 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

250/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

parkoló kialakításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a jelenleg meglévő parkolásra alkalmas szakaszon a kivitelezés során egy parkoló 

vagy leálló kialakítását. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Miután a bizottság megvitatta a javaslatokat, Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a bizottság a 

Mindszenti utcai közútfejlesztési tervet a módosításokkal együtt fogadja el. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a Mindszenti utcai közútfejlesztési tervről. 

 

A bizottság a tervet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

251/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

a Mindszenti utcai közútfejlesztési tervről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja a Mindszenti utcai közútfejlesztési tervet az általa javasolt módosításokkal. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a József A. iskola igazgatója megkereste azzal, hogy a 

parkoló mindig tele van, az iskola megközelítése nehézségekbe ütközik.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy tervezési kiírást lehet kérni a csomópontra. 

 

 

Ezt követően Sólyom Jöran elnök szünetet rendelt el, mely 17 óra 22 perctől 17 óra 30 percig tartott. 

 

SZÜNET 

 

 

4.    NAPIRENDI PONT:    A Képviselő-testület 2015. december 15-ei ülése előterjesztéseinek  

         megvitatása 

 

A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy novemberben már egy komplett módosítást terjesztettek a 

képviselő-testület elé. Ez a jelen rendelet a központi költségvetésből kapott támogatásokat, illetve a 

polgármester hatáskörös átcsoportosítását tartalmazza 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

252/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

„A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) 

önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

A 2016. évi költségvetés előkészítése 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a szöveges előterjesztés, illetve a táblázatok több hónapos 

munka eredményei, a működési költségeket az intézményekkel, az önkormányzati cégekkel közösen 

állították össze, a szerződéseket is. Számtalan egyeztetés folyt a beruházások kapcsán, hogy miket 

szeretne az önkormányzat megvalósítani. A Mindszenti úti beruházás 225 M Ft, ez a koncepcióban 

200 M Ft-al szerepel, napról napra változnak a sorok, pontosodnak a számok, az 1 millárd 4 M Ft csak 

nőni fog, ezt januárban 0-ra kell kihozni. Az ütemterv szerint a beruházásoknál ki fogják kérni a 

bizottság véleményét.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy január első keddjén kéne kifejezetten erről tárgyalni. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy jelenleg azt szeretné, ha ezt az előterjesztést támogatnák.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy várja a többi bizottság véleményét is. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy nem minden évben van kihangsúlyozva oroszlány város 

kultúrélete, másra is nagy hangsúlyt kéne fektetni.  
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az OKSZIK költségvetése azért nőtt meg, mert külön 

soron volt, máshol jelent meg a 25 M Ft, ami a jelen pillanatban bent van a sorok között.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy nem tudja lesz-e rá lehetősége, de szívesebben látná az adott év 

tény adatait. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy ez még nem az, amit a testület elfogadott. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy amikor egy következő évet tervez, jobban szeretné látni a 

tényadatokat, hiányzik e mellé egy oszlop, amiben a tények vannak benne. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy egy vállalkozónak a teljes évet meg kell tudni 

saccolnia, ha ettől eltér, az APEH megbünteti. A novemberi adatok egész jók.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy amire az előterjesztés szempontjából fókuszálni kell, az minden 

elfogadható, a 4-es pontot szeretné, ha megmagyaráznák. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy tegnap is egyeztettek, Dr. Molnár Miléna aljegyző fogja 

megfogalmazni, arról szól, hogy az előterjesztés szövegében írják, hogy végeztek vizsgálatokat 

étkezési díjak vállalkozóval történő ellátásával. Így 16,8 M Ft-tal kevesebbre jönne ki. Olyan 

megoldás született, hogy a Szociális Szolgálatnál 2016. évre kiírnák a közbeszerzést. Egyrészt 

tapasztalatot szereznének, másrészt könnyítenének az intézményen is. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy január elején tisztázásra fog kerülni.  Az 

intézményvezető asszony elköszönt, ő mondta, hogy vannak olyan pontok, amiknek nem tudja, mikor 

lesz hatása. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy január első keddjén tételesen át szeretnék nézni a bizottság 

hatáskörébe eső táblákat, hogy a számok mögött mi van. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy alapkoncepcióként mondaná azt, hogy az Ipari Park 

fejlesztése alapvető prioritás, ahhoz rendelné a további beruházásokat. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy az Ipari Parkra vonatkozóan örömmel olvasta, hogy az 

infrastruktúrális szolgáltatások bővítése. Javasolta, hogy a bizottság az 1-2-3 pontban megfogalmazott 

költségvetési koncepció irányelveiről döntsön. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

253/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

„A 2016. évi költségvetés előkészítése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2016. évi költségvetés előkészítése” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi munkaterve 
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Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottsági ülésen elhangzott módosító javaslatként, 

hogy az október 25-ei testületi ülést tegyék át október 18-ra, és a négy önkormányzati cégnek május 

hónapban lesz a beszámolási kötelezettsége. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy az október 25-ei testületi ülés október 18-ra, a négy 

önkormányzati cég éves beszámolója május hónapra kerüljön. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatról nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

254/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek, hogy a képviselő-testület 2016. évi munkatervében az 

októberi munkaülés időpontja október 18-a legyen, valamint a négy önkormányzati cég éves 

beszámolója május hónapra kerüljön. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság a tájékoztatót nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

255/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi munkaterve” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének 2016. évi munkaterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Ebrendészeti feladatok ellátása és ebrendészeti telep üzemeltetése tárgyú, tárgyalásos, közbeszerzési 

értékhatár alatti eljárás lezárásával kapcsolatos döntések 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy az eredetileg tervezett költségkereten felül lehet csak 

megvalósítani. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
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256/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

az „Ebrendészeti feladatok ellátása és ebrendészeti telep üzemeltetése tárgyú, tárgyalásos, 

közbeszerzési értékhatár alatti eljárás lezárásával kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Ebrendészeti feladatok ellátása és 

ebrendészeti telep üzemeltetése tárgyú, tárgyalásos, közbeszerzési értékhatár alatti eljárás lezárásával 

kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

5.    NAPIRENDI PONT:      Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti    

 anyagainak a tárgyalása 

 

MÁV menetrend módosítása 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy 2015. december 13-tól megváltozik a menetrend. 

Oroszlány-Tatabánya között hét közben változatlan a menetrend, hétvégén minden 2. járat kimarad. 

Ennek előzményeként 2015. április 29-én volt egy menetrend egyeztetés, amely során készült 

jegyzőkönyv értelmében az Oroszlány-Tatabánya viszonylaton nem fog változni a menetrend. Az 

újságírók megkeresték a MÁV sajtószóvivőjét, aki azt nyilatkozta, szakmai döntés született. Erről a 

döntésről nem értesítették az önkormányzatot.  Kérte a bizottságot, hogy amennyiben támogatja, 

Lazók Zoltán polgármester úr által megfogalmazott levélben megkeresik a MÁV Start Zrt.-t azzal a 

kéréssel, hogy állítsák vissza a menetrendet, illetve indokolják meg, miért vették ki a járatokat. 

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy a sajtószóvivő megkeresése szóbeli volt-e. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy tudomása szerint Forgács József úr kereste meg a 

sajtószóvivőt, aki azt nyilatkozta, hogy az önkormányzat részéről semmilyen megkeresés nem 

érkezett, nem is mehetett, hiszen nem is tudtak róla. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy Lazók Zoltán polgármester úr egy levélben keresse meg a MÁV 

Start Zrt-t azzal a kéréssel, hogy állítsák vissza a menetrendet, illetve indokolják meg, miért vették ki a 

járatokat. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

257/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

a MÁV menetrend módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága felkéri Lazók Zoltán polgármestert, hogy egy levélben keresse meg a MÁV Start Zrt.-t 

azzal a kéréssel, hogy állítsák vissza a menetrendet, illetve indokolják meg, miért vették ki a járatokat.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Arany J. u. 94. szám előtt autóbusz megálló áthelyezése 
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Auer József ügyintéző elmondta, hogy Pallag Teréz kérelemmel fordult az önkormányzathoz, hogy 

tegyék a buszmegállót odébb, mert az ő bejáróján várakoznak, ami zavarja az ingatlanához való 

bejutást. Az ott lévő két fát is ki kéne vágni a járda miatt.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy 2009-ben készült egy tervdokumentáció, ahol az 

önkormányzat felmérte és elkészítette az összes autóbuszmegálló lehetséges felújítási tervét, ez a 

tervdokumentáció azt tervezi, hogy az itt meglévőt hátrébb helyezi egy ingatlannal (Arany J. u. 96. 

elé), leburkolva az árkot, peron építésével egy folyó pályás autóbusz megállót alakítana ki. Az ott 

lakót meg kell kérdezni, ennek költségvetési helyet kell tervezni. Azt kéne támogatni, hogy vizsgálják 

meg, hogy a meglévő terv mennyire adaptálható erre a helyre. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy vizsgálják meg, hogy a meglévő terv mennyire adaptálható. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

258/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

az Arany J. u. 94. szám előtt autóbusz megálló áthelyezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja, kerüljön megvizsgálásra, hogy a meglévő terv mennyire adaptálható az Arany J. 

u. 94. szám előtti autóbusz megálló helyre. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a 2016. a költségvetés sorainak összeállításánál, ha egy adott 

dologra pénzt adnak, akkor azt nevén nevezzék. A tényeket és a terveket szeretné látni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy egyetért ezzel, más városok költségvetését is nézni 

szokta, látott olyat, hogy tételesen le volt minden írva. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy sokszor volt alkalma tervek összeállításában részt venni, kicsit 

több eleme volt például a Vért költségvetésének, minden szám mögé tételesen oda volt írva, hogy mi 

mennyi. A Vért üzleti terve 2-3 oldalból állt, de mögötte ott volt vagy 100 oldalas anyag. Kezelni is 

könnyebb, ha analitikus szinten elérhető.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy amikor buszöböl építésről van szó, menet közben 

nyitnak egy új sort.  

 

1465 hrsz területvásárlása 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a térképen látható, hogy a Várdomb utcának a temető 

felőli vége, innen az átközlekedő résztől a 2. telekről van szó. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy Kovács Tibor benyújtotta az 

önkormányzathoz a kérelmét, mely szerint szeretné bővíteni az ingatlanát. Értelemszerűen az 

értékbecslését el kell végeztetni az ingatlannak.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ha a Várdomb utcát szeretnék korrektebb összekötéssel 

átvezetni a temető melletti részre, maguknak csinálnak problémát, ott egy híddal a temető felőli rész 

megközelíthető lenne. 
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Hartyáni László bizottsági tag javasolta, hogy fel kéne ajánlani, hogy cserélni kéne. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy ott az nem tartalmaz kötelező 

szabályozási vonalat. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy ez az érvényes szabályozási vonal kötelező 

szabályozási elem, ha bármilyen telekrendezést kell csinálni, ez az irányadó. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy próbáljanak meg alkut kötni. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a szabályozási vonal a 1463-on kívül esik. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a területértékesítést azzal a módszerrel oldják meg, hogy egy 

ingatlan cserét próbáljanak elérni ezen a területen. 

 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 1 igen, 4 nem 

szavazattal, és 2 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

259/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága az1465 hrsz. és a 1463 hrsz. terület cseréjéről szóló javaslatot elutasítja.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a 1465 hrsz. ingatlant az önkormányzat értékbecslés után 

értékesítse.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

260/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

az 1465 hrsz. területvásárlásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága támogatja az 1465 hrsz. terület értékbecslés utáni értékesítését. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

6.    NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy 2 nap alatt többen felhívták, és Papp Péter úr is kérte, hogy a 

hivatal mögötti parkoló lezárása csak az indokolt területen legyen. Felhívta Bartalus László 

osztályvezető figyelmét, hogy agresszívebb módon próbáljon ennek érvényt szerezni.  
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Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy ez a hivatal parkolója. Ha a rendezvény szervező helyében 

lennének, hogy lehet azt garantálni, hogy az ott parkoló autókat a rendezvény idejére el tudja 

távolítani. Ha nagyobb rendezvény van, ott az Arany J. iskola, az Uszoda parkolója, arra az időre ott is 

lehet parkolni. Ez a színpad ott van, ezzel kell együtt élni, segíteni kell a rendezvény szervezőnek, 

hogy ne a parkolási problémákkal kelljen foglalkozni. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy jövőre lehet, hogy ezt a rendezvényt nem itt kell megrendezni, 

hanem a Művelődési Ház előtt.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy az igazgató asszonnyal megbeszélték, hogy van 

kétféle nap, a rendezvénynap, és a nem rendezvény nap. Azt gondolja, hogy ez kezelhető lenne, 

igazgató asszony kérje meg az önkormányzatot, a közterület felügyelőkkel reggel 6-kor úgy lesz 

lezárva, ahogy megállapodnak. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, tegyenek ki táblát erre az időszakra, hogy kivéve hivatali 

dolgozók és hivatalt igénybevevők részére, és akkor négy óra után ki fog ürülni a parkoló. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy valamilyen javaslatot ki fognak dolgozni. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy tegnap nézte, hogy egy autó volt a lezárt területen belül. 

Az időkorlátozás, ami 16 órára vonatkozna, utána vissza lehetne helyezni, átmeneti megoldás lenne a 

december hónapra, lenne ott valaki, aki ezt kezeli. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy 1 hónapra megoldást jelentene. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy sok fegyelmezetlen ember van, két polgárőrt fizetnek, hogy 

őrizzék a kihelyezett értékeket.  Azért fizetnek plusz embereket, mert nem tartják be a szabályokat. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy meg kéne azokat büntetni, akik ott állnak. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy az csak akkor lehetséges, ha táblával jelezve van. Egy 

tábla kihelyezésére kell testületi döntés, annak hatályba kell lépnie. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy van mobil tábla, ilyet lehetne kihelyezni. 

 

Bartalus László osztályvezető az is megoldás lenne, hogy a lekerített részre rakni egy táblát, hogy 

használat 8 és 16 óra között, és hagyni egy kaput, hogy oda bemehessenek. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy azt sem vállalhatják, hogy bent ragadnak autók.  

 

Bartalus László osztályvezető tájékoztatta a bizottságot, hogy a posta mögötti területtel kapcsolatban 

megérkezett a Dialcont Kft. ajánlata, ezt össze kell vetni a Back & Cat Kft.-vel. Az a koncepció, hogy 

a Back & Cat Kft. alvállalkozójaként jelenne meg a Dialcont Kft.  A Dialcont Kft. nagyon kedvező 

ajánlatot adott a vezetékkiváltás földmunkáira. Nem a lakóépületeken keresztül vezetnék át, hanem a 

meglévő nyomvonalon. A műszaki tartalmat egyeztetik a kivitelezővel, abból lesz egy előterjesztés a 

testületi ülésre. 4,6 M Ft bruttó lesz a kivitelezői ár, csak a földmunka. A 33 M Ft-ban benne van a 

Back & Cat Kft. egyéb költsége, 7,9 M Ft, a 3 nagy fatuskó kiszedése, aljzat megerősítés 1,5 -2 M Ft. 

A villamos szerelési munka adott ajánlati összeg közel 10 M Ft volt. A műszaki ellenőrzésre 300 E 

Ft+ÁFA/hó ajánlat érkezett, csak a munkavégzés idejére, arra az öt hónapra ez 1,5 M Ft + ÁFA, és 

2016. május 31. lesz a vállalt kivitelezési határidő. 

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy a műszaki ellenőrzés mennyiben tér az előző ajánlattól. 
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Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy jóval olcsóbb lesz, 482 E Ft volt a havi bontása. A 

többletmunka teljes összege az egyéb költségekkel, földmunkákkal együtt közel 20 M Ft lesz. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak a tájékoztatóról. 

 

A bizottság a tájékoztatót nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

261/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

a Posta mögötti terület rehabilitációs munkálataira vonatkozó többletmunkák 

költségeiről szóló beszámolóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadta a Posta mögötti terület rehabilitációs munkálataira vonatkozó többletmunkák 

költségeiről szóló tájékoztatót. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, egy tervező megkereste, hogy a Táncsics M. út - Mester 

utca sarkánál az üzlet tulajdonosa megkereste azzal, hogy oda valamilyen megoldást találjon. A 

tervező küldött egy helyszínrajzot, hogy abban foglaljanak állást. Semmilyen műszaki leírás nem 

érkezett. Az a szakmai javaslata, hogy a sarok részt szilárd burkolattal készüljön, meg kell terveztetni 

a csapadékvíz elvezetését ennek a területnek, és ez a közlekedési hatóssággal engedélyeztetni kell. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a járdán hogy fog átmenni. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy le kell süllyeszteni járda szintre, a tervező ezt 

megoldja. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a bizottság elvi támogatását adja a Táncsics M. út – Mester utca 

sarkának szilárd burkolattal való ellátásáról szóló kérelemhez. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

262/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

a Táncsics M. út – Mester utca sarkának szilárd burkolattal való ellátásáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága támogatja az Oroszlány, Táncsics M. út – Mester utca csomópont közelében működő 

vegyeskereskedés (faház) mögötti árurakodási helynek a bemutatott helyszínrajzi elrendezés szerint, 

szilárd burkolattal történő kiépítését. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy az OKÖ ZRt. mögötti utat az ingatlan 

tulajdonosa meg szeretné vásárolni. Erre választ adtak, hogy az forgalomképtelen törzsvagyon.  Akkor 

azt a választ adta, hogy szeretné bérelni. Ott megy a villamoshálózat, azt javasolta, hogy nem kéne 

bérbe adni. 
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További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak a kérelemről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 nem szavazattal 

elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

263/2015. (XII.8.) VFKB határozata 

az OKÖ Zrt. mögötti út bérbeadási kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága az OKÖ Zrt. mögötti út bérbeadásáról szóló kérelmet elutasítja. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az OSZ Zrt-vel kapcsolatban dönteni kell, sok egyeztetés 

történt, péntekre fog összeállni az előterjesztés, hétfőn tudják megtárgyalni.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a tavasszal készült bizottsági jegyzőkönyv kerüljön az 

előterjesztés mellé.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a Tópart u. és a Tópart lakópark részénél van egy 

szakasz, oda valaki egy táblát helyezett ki „Ide járdát szeretnénk” felirattal. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy Szántó Tibor régebben megkereste, hogy oda járdát szeretne. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy volt két hónap jelezni az út és járda koncepcióba, de nem jelezte 

ezt senki. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy a Hunyadi általános iskola mögötti gyalogos úton jó 

lenne közvilágítást telepíteni. Az iskola bejáratánál lévő belső térnél sincs világítás. Ha a bizottság 

majd abban gondolkodik, hogy az iskola köré a gyalogos útvonalakra kihelyez közvilágítást,  akkor az 

iskola bejáratához is tegyenek.  

 

Hartyáni László bizottsági tag javasolta, hogy a bejárathoz egy mozgásérzékelő lámpát tegyenek ki. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Temető mellet van két hátsó ház, ott vízelvezetési 

problémák voltak, ez elkészült, és szeretné megköszönni. A József Attila iskola parkoló és behajtó 

részét vegyék kézbe, mert balesetveszélyes.  Továbbá elmondta, hogy bejelentés érkezett a Táncsics 

M. u. 2-4-6-10. számú Bányász Klubbal szembeni tömbből, komoly gond van a szennyvíz csatornával, 

kérték, nézzenek utána. A Temető melletti teleknél, amikor ki lett takarítva az árok, annak az ároknak 

a folytatása egy cső, ez a cső átmegy a magántulajdonú telken. Az a probléma, hogy a csapadékvizet a 

cső nem viszi el. Az árokrészt feltöltötte hordalékkal a víz. Erre is kéne megoldást találni. 

 

Auer József ügyintéző elmondta, hogy ki lesz takarítva, tavasszal meg fogja csinálta a Beck & Cat 

Kft., kimélyíti az árkot.  

 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, hogy a Bokodi úton a csapadékvíz nem folyik el, 

balesetveszélyes a közlekedés.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy fogják jelezni a közútkezelőnek.  
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság ülését 19 óra 24 perckor 

bezárta. 

 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 


